
 

 
 

 
 

 
 

 
 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

Indiener : Freya Perdaens 
 

Datum: 9 januari 2020 
Onderwerp vraag: Verlichting aan de Mechelse jaagpaden 

 
 

Toelichtende nota 
 

 
 

In heel Vlaanderen werd sinds maart 2018 slechts op 3 plaatsen verlichting geplaatst 
op jaagpaden, zo bleek uit de vraag van Vlaams Parlementslid Bert Maertens.  

 
Een van die plaatsen was Mechelen ( langs de Binnendijle, van de Bovensluis  tot de 

Zandpoortvest). Maar er zijn wel meer jaagpaden in het Mechelse die frequent 

gebruikt worden. Met stip staat daar het jaagpad langs de Leuvense Vaart ter hoogte 
van de ingang van De Spreeuwen genoteerd. Een jaagpad waar fietsers en 

wandelaars gebruik van maken, maar dat ook als belangrijke verkeersader dient voor 
schoolgaande jeugd. In de donkere wintermaanden valt het dan ook eens zo hard op 

dat daar geen verlichting voorzien is. Hoewel die hier wel op z’n plaats zou zijn.  
 

De bal ligt in het kamp van de steden en gemeenten om verlichting aan te vragen. En 
als fietsstad is het in Mechelen dus een evidente vraag om meer in te zetten op 

verlichting langs deze jaagpaden.  
Vandaar mijn vragen aan de schepen:  

1. Dient de stad een aanvraag in om verlichting te verkrijgen langs het jaagpad 
aan de Leuvense Vaart?  

2. Zal de stad ook voor andere jaagpaden in Mechelen een aanvraag indienen?  
 

 

 
 
 

 

 


